
Ob stalnem evidentiranju ni težko kadrovati
Volilna opravila za volitve v krajevne konfe-

rence SZDL so se prevesila v zaključni del. V
začetku decembra bodo v nekaterih krajevnih
skupnostih v naši občini že prve volilne konfe-
rence. O tem, kakšni so rezultati in značilnosti
dosedanjih volilnih aktivnosti ta trenutek, sko-
rajda tik pred zaključnim dejanjem, smo se po-
govarjali s predsedniki krajevnih konferenc
SZDL in nekaterimi drugimi političnimi delavci,
ki so delovali v organizaciji volitev.

Miha Prihoda, predsednik
koordinacijskega odbora za
kadrovska vprašanja pri KK
SZDL Ajdovščina:

Ko smo evidentirali možne
kandidate za krajevno konfe-
renco in njene organe, smo
pri tem ugotavljali, da kvalifi-
kacijska struktura evidentira-

nih članov ne kaže želenepe-
strosti, kajti v njej prevladuje-
jo ljudje z višjo izobrazbo. To
je dokaj značilno za našo KS,
saj so v njej skoncentrirane
razne upravne službe, kar po-
temtakem v veUki meri pogo-
.juje tak izid.

Pri nas je bHo med drugim

precej razprav o orgamzirano-
sti krajevne konference na-
mervjeno tudi vprašanju, kako
razmejevati in hkrati povezo-
vati delo nekaterih organov
konference s samoupravnimi
organi KS. V načrtu imamo
ustanovitev treh terenskih
odborov SZDL. Pričakujemo,
da bo delo teh terenskih od-
borov steklo bolje kot doslej -
terenski odbori so živeli bolj
na papirju - saj jih čaka kup
aktualne problematike. Če
vzamemo za primer samo pro-
met...

Jože Štepec, predsednik
krajevne konference SZDL,
Kolodvor:

Že leta 1976 smo v krajevni
skupnosti anketirali občane z
vprašanjem o njihovih željah,

da se aktivirajo v posameznih
interesnih področjih. Anketa
nam je prav v sedanjih volil-
nih opravilih odlično služila
kot orientacija za iskanje no-
vih kandidatov za konferen-
co, njehnih komisij, odborov
in sekcij.

Krajevno skupnost bodo
pokrivali trije terenski odbori
SZDL, kajti taka razdelitev se
je pokazala kot umestna, saj
se interesi občanov lokacijsko
opazno razlikujejo. Za zbore
volilcev vlada med občani ve-
liko zanimanje. Tako lahko
kasneje računamo, da bpdo
terenski odbori lahko prevzeli
številne pristojnosti in naloge
in jih samostojno reševali.

Alojz Bukovac, predsednik
krajevne konference SZDL
Poljane:

V fazi evidentiranja smo v
naši krajevni skupnosti evi-
dentirali kar 657 ljudi, kar je
navsezadnje tudi odraz veli-
kosti KS, ki je s 6700 prebival-
ci največja v občini Center.
Dosedanje priprave na volitve
v krajevno konferenco SZDL
v glavnem teko v terenskih
odborih SZDL, ki pri nas kar
uspešno delujejo. To je tudi
razlog da, kar zadeva organizi-
ranosti terenskih odborov ozi-
roma organizacij, ne razmiš-
ljamo o kakšnih novostih. To
razmišljanje bo umestno šele
z dograditvijo Novih Poljan.

Glede na to, da na Poljanah
nismo imeli nobenih, denimo
kadrovskih težav v doseda-
njih volilnih opravilih, priča-
kujemo, da bo krajevna kon-



ferenca novega mandata lah-
ko imela svoj sklic v novi se-
stavi najkasneje do 15. de-
cembra.

Dr. Franc Kozjek, predse-
dnik krajevne konference
SZDL Stari Vodmat:

Pri evidentiranju v krajev-
no konferenco SZDL smo v
glavnem že opravili vse nalo-
ge. Določiti je treba le še do-
končne predloge za nove no-
silce posameznih funkcij v
konferenci in njenih organih.
V konferenci bo tudi večji de-
lež mladine kot je bil doslej,
kar si je mogoče delno razloži-
ti z vnovičnim vračanjem i
prakse ustanavljanja mladin-
skih organizacij na terenu.
Ker smo manjša krajevna
skupnost, vsaj po številu pre-
bivalcev sodeč, volilci niso
pokazali kaj dosti zanimanja
za ustanavljanje sosesk, celo
oblikovanje terenskih odbo-
rov se je izkazalo kot vprašlji-
vo. Pač pa se je pri nas poka-
zala večja želja po delovanju v
sekcijah. Tako se na primer
kaže očitna potreba, da se ure-
jajo nekateri odnosi med

zdravstvenimi ustanovami, ki
so skoncentrirane pretežno
na našem teritoriju, in med
krajevno skupnostjo.

Značilnost volilne konfe-
rence bo tudi v tem, da bo na
njej predstavljen program de-
la za novo štiriletno obdobje,
njegova vsebina pa se dogra-
juje v zdajšnji javni razpravi.

Matjaž Lah, tehnični sekre-
tar družbenopolitičnih orga-
nizacij v KS Stara Ljubljana:

V teku je javna razprava o
oblikovanju nove krajevne
konference SZDL. Sklepi o
merilih in načinu oblikovanja
konference, ki smo jih spreje-
li, naj bi še bolj kot doslej uve-
ljavili njeno delegatsko zgrad-
bo. V razpravi je tudi predlog,
da se število terenskih odbo-
rov od dosedanjih štirih skrči
na dva. Izkušnje namreč na-
vajajo k domnevi, da bi razde-
litev območja krajevne skup-
nosti Stara Ljubljana na dve
enoti, kateri bi razmejila
Ljubljanica, dosegla ustrez-
nejšo lokacijsko zaokrože-
nost. Razen tega bi se izognili
morebitnim kadrovskim dile-

mam, kar niti ni iz trte izvito,
saj je starostna sestava prebi-
valstva v Stari Ljubljani naj-
višja v mestu. Vendar pa je
bilo v fazi evidentifanja že
mogoče opaziti precej novih,
mladih obrazov, kar je znaten
napredek v primerjavi s prejš-
njimi volitvami.

Martin Kavšek, predsednik
krajevne konference SZDL
Prule:

Volitvam v krajevno konfe-
renco SZDL smo namenili
precej pozomosti že v pripra-
vah na volitve organov kra-
jevne skupnosti. Že evidenti-
ranje novih članov za organe
KS je bilo tako načrtovano, da
se tam ne bi osredotočil naj-
boljši kader, s tem pa osiro-
mašila sestava v kadrovski
zgradbi SZDL.

V dosedanjih pripravah na
oblikovanje nove krajevne
konference SZDL smo ugoto-
vili, da bomo morali pri orga-
nizacijski sestavi socialistične
zveze upoštevati nekaj poseb-
nih značilnosti naše KS. Smo
krajevna skupnost, kjer pre-
vladujejo stanovanjske sose-

ske. V njih je precej starejših
prebivalcev. Ob tem imamo
dokaj razvito dejavnost dru-
štev.

Pri nas smo se odločili za tri
terenske odbore, ki bodo po-
vezani tudi s hišno samoupra-
vo. Nimamo pa še v načrtu
organiziranja sosesk, del nji-
hove vloge naj bi se uresniče-
val v sekcijah. Omeniti velja
tudi težnjo, da bi vse organi-
zacije združenega dela imele v
konferenci svoje delegatsko
mesto. Tovrstno vez med KS
in delovnimi kolektivi uspeš-
no vzpostavljamo, kar je
končno pogojeno tudi z maj-
hnim številom le-teh v naši
KS.

Tone Jančar, tehnični se-
kretar DPO v KS:

V naši socialistični zvezi
smo se dogovorili, naj soseska
predstavlja našo »bazo«. Tudi
volitve v novo konferenco
SZDL bodo opravile soseske.

Omeniti velja, da se soseske
zelo razlikujejo po aktivnosti
kot tudi po problematiki. Med
drugim je za našo krajevno
skupnost značilno, da jo nase-

ljuje precej prebivalcev »za
določen čas«, ki jih je zelo tež-
ko dolgoročneje, recimo vsaj
za en mandat, vključiti v delo
krajevne skupnosti. Tokrat
smo pri kadrovanju naleteli
na opozarjajoče dejstvo, da je
kadrovski potencial omejen,
in s tem na napotek, da se
intenzivneje spoprimemo s
kadrovsko politiko.

V dosedanjih razpravah
smo se dogovorili za delova-
nje štirih stalnih sekcij, in si-
cer za razvoj hišne samoupra-
ve, za varstvo okolja, za po-
trošniško problematiko in ko-
munalna vprašanja.

V konferenci smo predvide-
li 9 mest za delegate združene-
ga dela, vendar pa do zdaj od
sindikalne organizacije še ni-
smo prejeli glasu o njenih
kandidatih. To nas navaja k
sklepanju, da bo moral sindi-
kat ta dolg poravnavati pod
pritiskom časa, kar pa potem
utegne postavljati pod vpra-
šaj resnično demokratično
oblikovanje volilnega postop-
ka in seveda kakovost izbra-
nih delegatov. J. K.


